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Protokoll Medlemsmöte 2024-09-21 

Plats: Boulehuset Tid: kl.13.00 

1. Återrapportering från städgrupperna 
• Lag Norr – Återstående jobb; lägga plattor till grill, reflexer på suggor till infarten 

• Lag Söder – Inget återstående jobb 

• Lag Mitt – Inget återstående jobb 
 

2. Info från Kommunen – om sådan finns.  
• Gunilla och Lennart har träffat Per Jönsson o Bert Westerberg. Inget nytt framkom vid 

mötet. Fortfarande detaljplanen som gäller angående bygglov dvs 10 kvm. 

• Projekt som kommunen påbörjade i början av året har avslutats. Projektarbetet gick 
endast ut på att inventera och få en blick över vårt område. 

• Tjänstemän och politiker är oeniga om hur de skall gå vidare så troligen kommer 
jurister kopplas in för att ta fram olika förslag till lösningar. 

• Efter att dåvarande chef på Samhällsbyggnadsförvaltningen slutade har vi tappar 
kontakt på tjänstemannasidan. Vi påpekade detta och Per lovade att han skulle 
framföra vårt önskemål om en bättre kontakt o nära samarbete. 

 

3. Ordet är fritt 
• Flaggansvarig – Jacqueline, Gert och Monica tar gemensamt ansvar för flaggningen. 

• Det var delade meningar om möjligheten att utföra arbetsuppgifter vid andra tillfälle 
än på städdagen. Några menade på att man tappade gemenskapen andra att 
föreningen förlorade inkomster. Viktigast är dock att nödvändiga sysslor blir utförda 
så att vi slipper köpa in tjänster, vilket skulle kosta mer än de intäkter vi debiterar för 
ej närvaro på städdagen. 

• Alla var nöjda med de brunnar som höjts.  

• Breda häckar kom på tal. Då vi inte har några regler i våra stadgar/ordningsregler som 
reglerar detta föreslog Lennart att motion till årsmötet skrivs så att vi kan ta ett 
medlemsbeslut om detta.  

• Belysningen i gångarna togs upp ännu en gång. Har man möjlighet så kan 
solcellslampor vara en enkel och relativt billig lösning. 

• Påmindes om att det är koppeltvång på området.  

• Hålen på parkeringen i söder kom på tal. Lennart J informerade att möjligen så 
kommer vi att lägga asfaltkross på hela parkeringen i söder under hösten.  

• Mycket fallfrukt i vissa trädgårdar. Förslag framfördes att vi skall såga ner de fruktträd 
på lotterna som inte håller efter sin fallfrukt. Detta har vi ingen laglig rätt att göra. 
Dock kan vi föreslå att stugjägaren att själv gör det. 

• Påtalades att inte alla håller efter sitt ogräs ut mot gångarna. Även vissa lotter är 
dåligt skötta och skapar problem för grannarna.  
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• Fråga framkom om vi inte kunde kallas oss för något annat än koloniområde– då man 
tyckte vi inte kan jämställas med ett sådant. Så länge detaljplanen säger att vi är ett 
koloniområde går detta inte att ändra på. Dock finns det inget som hindrar att vi 
”internt” bara kallar oss för Gyllefred och utesluter koloniförening. 

• Parkering vid Boulebana kom återigen på tal. 

• Det diskuterades om ”Privat parkeringsskylt” skall sättas upp vid de numrerade 
platserna på s parkeringen. Just nu är problemet med felparkeringar inte så stort, så vi 
avvaktar. 

• Någon har observerat att obehöriga slänger sopor i våra soptunnor. Uppmanar alla att 
säga ifrån eller ta bilnumret och lämna till styrelsen (bra att ta ett foto, så vi har bevis) 

• Trots att vi sagt till flera gånger att man skall sopsortera så verkar det som om det 
fortfarande slänger tidningar/reklam, kartonger mm. i våra tunnor. Uppmanar alla till 
att sopsortera mera.  

• Lennart undrade om det finns intresse för att vi fortsätter med våra öppna hus. 
Förslag framkom att vi har det i anslutning till årsmötet och att vi går ut med en 
intresseförfrågan innan. 

• Uno hälsades välkommen till föreningen. 

 
Lennart tackade för gott jobb under städdagen och ett trevligt möte 

 

4.  Nästa möte – nästa städdag. 

 

Gunilla Ekström  

Vid pennan 


